
Referat fra generalforsamling i Seniorklubben i LFS 

Tirsdag, den 24. august 2021. 

Dagsorden: 1. Valg af dirigent 

2. Valg af referent + stemmeudvalg 

3. Bestyrelsens beretning v/formand 

4. Regnskab v/kassereren 

5. Indkomne forslag 

6. Budgetforslag v/kassereren 

7. Valg 

a. Valg af formand for 1 år 
b. Valg af kasserer for 2 år 
c. Valg af bestyrelsesmedlem 1 år 
d. Valg af bestyrelsesmedlem 1 år 
e. Valg af bestyrelsesmedlem 1 år 
f. Valg af bestyrelsesmedlem 2 år 
g. Valg af bestyrelsesmedlem 2 år 
h. Valg af bestyrelsesmedlem 2 år 
i. Valg af 2 bilagskontrollanter 
j. Valg af 1 billagskontrollantsuppleant 

8. Eventuelt 

Birgit bød velkommen og gav info om skovtur 16/9 og møde i Faglige Seniorer 3/9. 

Pia Ludvigsen LFS fortalte om LFS’ håndtering internt under COVID-19 nedlukningen. 

Ad. 1 Pia Ludvigsen blev valgt til dirigent. 

Pia takkede for valget. Konstaterede at generalforsamlingen var rettidigt indkaldt, og at der var fremmødt 
35 stemmeberettigede deltagere. 

Pia gennemgik de udleverede papirer. 

Ad. 2 Referent Karin Veje 

Stemmeudvalg: Marianne, Hanne, Ninna, Dorte og Anders 

Ad. 3 Birgit aflagde bestyrelsens beretning, som blev taget til efterretning. 



Ad. 4 Annie Mai fremlagde regnskab for både 2019 og 2020. Der blev stillet spørgsmål omkring udgifter til 
medlemsmøder. Regnskaberne blev vedtaget. 

Ad. 5 Der var ingen indkomne forslag. 

Ad. 6 Annie Mai fremlagde budgettet for 2021. 

Der blev en diskussion omkring de høje udgifter i forbindelse med udsendelse af Program og 
aktivitetskalender i december måned. Det blev foreslået, at lade det udkomme, som et indstik til LFS-nyt; 
men det kan evt. skabe problemer i forhold til personbeskyttelsesloven, da bestyrelsesmedlemmernes 
adresser og telefonnumre står i bladet. Man blev enige om at undersøge sagen, og eventuelt stille et forslag 
til generalforsamlingen 2022. 

Budgettet blev taget til efterretning. 

Ad. 7 Da der ikke blev holdt generalforsamling 2020 pga. COVID-19 var alle bestyrelsesmedlemmerne på 
valg for henholdsvis 1 eller 2 år. 

Karin Veje og Else Friis genopstiller ikke. 

a. Formand Birgit Jørgensen blev genvalgt for 1 år 
b. Kasserer Annie Mai Nielsen blev genvalgt for 2 år 
c. Bestyrelsesmedlem Kirsten Egsgaard blev genvalgt for 1 år 
d. Bestyrelsesmedlem Solveig Lund blev genvalgt for 1 år 
e. Inger Hansen blev valgt som nyt bestyrelsesmedlem i 1 år 
f. Bestyrelsesmedlem Anni Dupont Mathiesen blev genvalgt for 2 år 
g. Bestyrelsesmedlem Jonna Werther blev genvalgt for 2 år 
h. Karina Brehm blev valgt som nyt bestyrelsesmedlem for 2 år 
i. Bilagskontrollant Anders Jensen blev valgt for 2 år og 

bilagskontrollant Birgit Rasmussen blev valgt for 1 år 

a. Lene Villumsen blev valgt til bilagskontrollantsuppleant for 1 år 

Ad. 8 Solveig ville gerne have flere deltagere til årets DHL-stafet den 3/9 og Birgit opfordrede til at man 
tilmeldte sig Faglige Seniorers nyhedsbrev. 

Birgit takkede for god ro og orden. 

Referent Karin Veje 

 


